
Sprejet investicijski načrt za leto 1973
p3azPrave o poslovanju za načrta so bistvene važnosti podatkov bodo podjetju na Navedena ---------------v________„„
q, leklo leto so končane, viri sredstev, iz katerih se voljo v tem letu za preje na- s.re.. va s,° P° obratih raz- posamezne obrate je upošte- 
v /atni delavski sveti so bili krijejo potrebe planiranih vedene namene naslednja deljena takole: 
n:J*yi polovici aprila sezna- investicij. Na osnovi zbranih sredstva:

1,1 2 doseženimi rezultati

razpoložljiva Pii formiranju sredstev za

j^enega dela, zato so ob 
J Priliki že razpravljali o 
jPoreditvi
». "Štev iz preteklega leta v

— neizkoriščena sredstva za investicije 
izleta 1972

dinarjev
- C KV 

Ljubljana

— neto sredstva za sklade po zaključnem 
računu za leto 1972 iz dejavnosti v 
domovini

razpoložljivih 
g. '"-v iz, preteklega leta v 
|jj e investicijske naložbe,
^ naj se realizirajo v teko- 

!etu- Vsi samoupravni 
obratov so sprejeli — neto sredstva za sklade iz dejavnosti 

^"tožene investicijske na- v inozemstvu (ZRN)

S^fja^foskle^JcentraT- " n^t0 sredstva “sklade iz dejavnosti 
Ikavski svet na 7. redni v inozemstvu (NDR)
že', dne 16. aprila. Predlo- — planirana amortizacija za leto 1973 
^ osnutek je naš najvišji
p^^opravni organ soglasno 
ou^dil, zato ga v skrajšani 
^»la °bjavljamo v našem

Skupaj razpoložljiva sredstva za IMP

7,463.437 - CKV Koper
— Elektro-

4,751.413

montaža 17,705.236
- TEN 6,454.034

57,795.697 — Tovarna
Trata 10,574.707

8,124.492 — Livarna
Iv. gorica

— Tovarna
6,173.255

4,100.010 Idrija 3,000.000
12,648.000 — Projektivni 

biro 411.376

90,131.636
— Centralni

skladi 692.206

^Jniku z namenom, da 
el„ . z njim seznanjeni vsi
T. Podjetja.

o sestavi investicijskega

NAŠI DELOVNI USPEHI - Pri povečavi pristaniške zgradbe letališča 
Ljubljana na Brniku izvaja naše podjetje prezračevanja, centralno ogrevanje, 
vodovodno in električno instalacijo

vano 30-odstotno vlaganje v 
centralne sklade, prerazpore- 

c ditev sredstev za interna po- 
tcn?i'«n sojila iz prejšnjih let in inter

na posojila za tekoče leto.
Po sklepu CDS so iz cen

tralnih skladov letos odobre-

— CKV Koper 3,000.000
— Tovarni

elektronaprav 3,000.000
— Tovarni Trata 3,000.000
— Livarni

Iv. gorica 4,000.000
— Tovarni Idrija 2,000.000

Skupaj 24,000.000

Posojilo je zgoraj navede
nim obratom odobreno s

(Nadaljevanje na 2. strani)
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Sprejet investicijski načrt za leto 1973
(Nadaljevanje s l. strani) obratnega delavskega sveta
5- letno odplačilno dobo m kupnih služb, da se iz sred-
6- odstotno obrestno mero. stev projektivnega biroja

Razen tega je centralni odobri posojilo 2,104.709 
delavski svet potrdil sklep naslednjim obratom:

— CKV Ljubljana
— Elektromontaži
— Centralnim skladom

1,200.000 din 
800.000 din 
104.709 din

Posojilo se daje za dobo 1 skem načrtu za leto 1973 
leta po 6-odstotni obrestni bodo razpoložljiva sredstva 
meri. uporabljena za naslednje na-

Po odobrenem investicij- mene:

plačilo eksternih anuitet za osnovna 
sredstva
plačilo eksternih anuitet za obratna 
sredstva
plačilo eksternih anuitet za sredstva 
skupne porabe 
regresi za dopuste 
nagrade 10 in 20-letnikom 
dotacije sindikatu 
nakup samskega doma v Ljubljani 
razni drugi stroški v breme sklada 
skupne porabe
planirana vlaganja v poslovni sklad 
za obratna sredstva 
planirane investicije za leto 1973 
Skupaj

1,069.817 din 

1,358.869 din

Obrati
Poslovni

sklad
Sklad skup. 

porabe

CKV Ljubljana 8 836 978 500 000
CKV Maribor 11637690 800 000
CKV Koper 2 194 143 310 000
El. montaža 12 240 000 1169 018
TEN 2917 851 200 000
Trata 6653 4 64 —
Iv. Gorica 4442 737 325 000
Idrija 2 000 000 —
Projekt.biro 660 000 300 000
Centralni skladi 5 799 659 450000

ne#Poleg sredstev, nam6 
nih za stanovanjsko gra , 
iz doseženega dohodke 
preteklem letu, so obta# ] 
na voljo za te namen6 
sredstva, ki bodo zbrane 
tekočega priliva od stan 
vanjskega prispevka, v .i 
nih posojil in neizkorišč®1^
sredstev iz preteklega^

83.626 din 
2,314.145 din 

250.000 din 
380.800 din 

3,700.000 din

130.000 din

19,407.839 din 
61,436.540 din 
90,131.636 din

61,436.540 din so razdelje- sklada bodo uporabljena po 
na na poslovni sklad in sklad obratih za nabavo strojev, 
skupne porabe, in sicer: orodja in prometnih sredstev
- za poslovni ter za §radnJ°

sklad 57,382.522 t°v na osnov? detaJlmuh SP1_
— za sklad skov investicij, ki sojih spre-

skupne porabe 4,054.018 jeli obratni delavski sveti
Pri sredstvih iz sklada 

Planirana sredstva po- skupne porabe je prav tako 
slovnega sklada in sklada namensko namenjeno za sta- 
skupne porabe so po obratih novanjsko gradnjo, in sicer 
razdeljena tako, kot kaže 3,370.000 din, razlika 
objavljena tabela. 684.018 din pa bo porab-

Sredstva iz poslovnega ljena za:

vse v znesku 6,641.411 ^ 
Skupno je torej za tek° 
leto razpoložljivih sred5 . 
za stanovanjsko gradnj0 ^ 
znesku din 10,011.411> , 
so po obratih razdelj6 
takole:

- CKV
Ljubljana 1,827 .3®, 

- CKV Maribor 1,529-7°.
- CKV Koper 61
- Elektro-

montaža 2,017
- TEN 773-80'
- Tovarna Trata 7 54.1
- TLivarn? ,703o-!Iv. gonca

184#j

Iz pregleda virov sredstev 
in planirane porabe je raz
vidno, da je investicijski na
črt uravnovešen z razpolož
ljivimi sredstvi.

Sredstva za planirane in
vesticije za leto 1973 v skup
nem znesku 61,436.540 din 
so po obratih oz. enotah raz
deljena takole:

kriti iz razpoložljivih sred
stev tudi vse zapadle obvez
nosti za plačilo anuitet, re
gresa za dopuste, za nakup 
samskega doma v Ljubljani 
in potrebe po obratnih sred
stvih. Vse naštete obveznosti 
znašajo 28,695.096 din in so 
po obratih razdeljene ta
kole:

— prispevek k gradnji bolnice v Ljubljani
— dotacija gimnaziji v Stični
— dotacija gasil, društvu Stična
— nakup in ureditev samskega doma za 

livarno Ivančna gorica
— plačilo anuitete za kupljeno stanovanje 

v Grosupljem
— dotacije sindikalnim odborom

200.000 din
15.000 din
10.000 din

— Tovarna Idrija 1
— Projektivni biro 649
— Skupne službe 828-2 ,
— Centralni skladi 463.7

200.000 din

40.000 din 
219.018 din

S™Planirana sredstva za ’ 
novanjsko gradnjo b 
obrati lahko koristili v s ^ 
du z novim pravilnikom 
ureja te zadeve.

CKV
Ljubljana 9,336.978 
CKV Maribor 12,437.690 
CKV Koper 2,504.143 
Elektro-
montaža 13,409.018 
TEN 3,117.851
Tovarna Trata 6,653.464 
Livarna
Iv. gorica 4,767.737 
Tovarna Idrija 2,000.000 
Projektivni
biro 960.000
Centralni
skladi 6,249.659

CKV
Ljubljana 12,064.852 
CKV Maribor 6,529.889 
CKV Koper 2,247.270 
Elektro-
montaža 4,296.218 
TEN 3,336.183
Tovarna Trata 3,921.243 
Livarna
Iv. gorica 1,405.518 
Tovarna Idrija 1,000.000 
Projektivni
biro m 548.624
Centralni
skladi m 5,557.453

Po sprejetih investicij^ 
načelih bodo planirana stZ Al
stva za poslovne invesu^ 
glede na namen uporabil61 
takole:

— za nabavo strojev,"

r»ptn« 23,859.«°
- “ "=kul’ -n,5,00<zemljišč 2,01a-
- za gradbene _^g 2(j0

30,528

Razen sredstev za inve- Planirana sredstva za in- 
sticije pa so obrati dolžni vesticije v znesku

NAŠI DELOVNI USPEHI — Za novo dvorano Mestnega 
gledališča ljubljanskega je IMP izvedlo: hlajenje dvorane 
in prezračevanje stranskih prostorov, centralno ogrevanje, 
vodovodno in električno instalacijo

objekte 
- za posojilo 

k izgradnji 
energetskih 
objektov
Skupaj 57,382-

ir#

IMP GLASNIK izdaja delovna skupnost IMP — 
Industrijskega montažnega podjetja v Ljubljani. Iz
haja mesečno v 3.600 izvodih. Uredništvo in upra
va v Ljubljani, Titova 37. Ureja uredniški odbor:

ing. Ernest Blažon, Rudi Bukovac, mg. Miran Mi
helčič, Božidar Novšak (glavni in odgovorni ured
nik) in Jože VVeiss. Tiska: Tiskarna Ljudska pravica 
v Ljubljani.

Realizacija plana 'Tj 
sticij in stanovanjske gt3^ 
je možna le pod pogojem; 
se sredstva uporabljaj0. Pj 
stopoma skozi vse leto m 
se pri tem nujno up°s 
planska disciplina, ki n6 . 
pušča preseganja planit311 
okvira. ^

ALEKSANDER
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Imenovan je nov uredniški odbor glasnika IMP

Glede na to, da so nekateri člani dosedanjega uredniškega odbora 
zapustili podjetje (opozarjamo, da je prva številka Glasnika izšla pred 
7 leti - 1. 5. 1966), nekateri drugi pa so izrazili željo, da se jih po 
dolgoletnem sodelovanju zamenja, je Centralni delavski svet podjetja 
Oa svoji VIII. redni seji dne 19. 5. 1973 imenoval nov uredniški odbor 
v sledečem sestavu:

- ing. Ernest Blažon - CKV - Ljubljana
- Jože JVezss - Elektromontaža
~ Rudi Bukovec - Tovarna regul. armatur in aparatov
- Božidar Novšak - Skupne strokovne službe
- mg. Miran Mihelčič - Skupne strokovne službe
Za glavnega in odgovornega urednika je bil imenovan Božidar Nov

šak.

Novi sestav je številčno manjši od dosedanjega, to pa zato, da se 
omogoči fleksibilnejše delovanje uredniškega odbora, oziroma lažje 
operativno urejanje vsake posamezne številke Glasnika.

Hkrati pa je bilo sklenjeno, da vsak obrat zadolži vodjo splošne 
službe ali pa drugega primernega delavca, ki bo po službeni dolžnosti 
na področju informiranja sodeloval z uredniškim odborom.

Vsem članom dosedanjega uredniškega odbora se iskreno zahvalju
jemo za njihovo dolgoletno, več ali manj sedemletno sodelovanje z 
željo, da bi tudi novoimenovani uredniški odbor uspešno izvrševal naloge 
za čim boljše informiranje članov naše delovne skupnosti. ♦

♦
..........................................................

Drugi korak na poti k oblikovanju
dopolnjenega samoupravnega sporazuma

0 DELITVI DOHODKA IN OSEBNIH DOHODKOV V GRADBENIŠTVU, IGM IN SORODNIH DEJAVNOSTI

J>ne 4. maja se je sestal 
uzorni odbor za izvajanje

j^oupravnega sporazuma o 
j !ltvi dohodka in osebnih 
j^dkov v gradbeništvu, 
ž ^ in sorodnih dejavnostih 
pomenom, da prouči pri
imke podpisnic sporazuma 
?0 ai>alizo in predloge nad- 
^biega odbora glede spre- 
tQei^b sporazuma. Glede na 
j?1 na smo celoten tekst ana- 
|eZ.s predlogi objavili v 4. 

šnji številki Glasnika, 
*o ob tej priliki podrob- 

saj£ Pregledali le tiste dele 
o ^upravnega sporazuma, 
Va terih je potekala razpra- 

"a omenjeni seji.

^J^deleženci te seje — člani 
opornega odbora in še ne- 
^ eti vabljeni strokovnjaki 
Hg.80 se uvodoma dotaknili 
^Pomembnejše točke spre
ta poenostavitve enač
il ?a izračun dovoljenega 
l^^ntega osebnega dohod- 
ht ^lavca na uro. Zamisel 
J^telja Staneta Uhana 
pjjp1 prisotni pt zdravili kot 
^ Pevek k lažjemu razume- 
LJjJ? sistema delitve do- 

a. Dosedanji način iz- 
OsPj!n?Vanja dovoljenih 
Davnih dohodkov je bil 
hj| eč tako zahteven, daje 

običajnega delavca 
1 *ono nedostopen.

Zavrnjeni sta bili obe tem področju), enačbi za 
predlagani varianti za iz- določanje najvišjega oseb- 
račun stimulacije iz rentabil- neg3 dohodka delavca v po
nesti (glej omenjeno številko sameznem podjetju itd. 
Glasnika na strani 9 - zgoraj Kot nujna zadeva je biIa v 
levo) Bila je sprejeta nova, razpravj spmžena tudi pro- 
po kateri bo v števcu druz- foiematika metodologije. Ne- 
bem proizvod, v imenovalcu katere letošnje zakonske re- 
p°prečno vložena sredstva, $Uve s področja knjigovod- 
enacba pa bo glede na stva namreč v tolikšni meri 
ustrezne knjigovodske kate- na izračun dovolje-
gonje izgledala takole. ne višine osebnih dohodkov,

da je le-ta smiselno popol
noma izkrivljen. Tu naj ome- 

^ n PCD + AP ni mo predvsem pojmovanje
“ d VS dohodka in povprečno vlo

ženih sredstev, katerih nova 
opredelitev znižuje dovoljeni 

‘ znesek za osebne dohodke
Kritika sodelujočih je za- ^oselnih. 

de vala tudi predlog indeksov
za posamezne kvalifikacijske Nadzorni odbor je zaradi 
in izobrazbene skupine, pri kočljivosti tega vprašanja za- 
čemer je bila postavljena za- dolžil ustrezne strokovnjake, 
hteva, naj se dosledno uve- da rimprej pripravijo novo 
ljavljajo indeksi, določeni v metodologijo, saj bo le-ta 
družbenem dogovoru. nujno potrebna ob pollet-

V razpravi je bilo posve- ““ |obdob"em. obf“‘u- 
čeno precej časa še nekate- Jadolzem strokovnjaki se
rim spornim členom, na pri-

S,c”L°a Združenja knjigovodij SRS,
pravici do dobivanja teren fc:r nJf ^vljr uspesno 
Lga dodatka, višini sred- razrešitev problematike, na- 
štev za tako imenovano slf f.ed vse Prepogostih 
omenjeno skupno porabo na bonskih sprememb s tega 
delavca folede te višine se hn P°^ocJadelavca (glede te višine se bo 
predlog oprl na medrepub
liški družbeni dogovor na MIRAN MIHELČIČ

NAŠI DELOVNI USPEHI - Montaža zbiralk iz trans
formatorja za ASEA peč na gradbišču železarna Jese
nice
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Delo organov upravljanja in kolektivnih ^vrsilnih organov
Poročilo obsega to pot delo organov v času od marca 

do vključno maja in bi moralo biti objavljeno že v prejšnji 
številki Glasnika. Zaradi pomanjkanja prostora je objava 
izostala. Prosimo bralce, da nam zamudo oprostijo.

V marcu, aprilu in maju so se sestali na seji centralni 
delavski svet in odbor za gospodarjenje, kakor tudi vsi 
obratni delavski sveti.

CENTRALNI 
DELAVSKI SVET

je na seji 16. aprila razprav
ljal o dokončni delitvi do
hodka za preteklo poslovno 
leto in o investicijskem pla
nu za tekoče leto. Sprejel je 
poročilo glavnega direktorja 
o poslovanju podjetja v pre
tekli poslovni dobi ter poro
čilo predsednika CDS o delu 
glavnega direktorja. Obrav
naval je nadalje pravilnik o 
dodeljevanju stanovanj in 
stanovanjskih posojil.

Na podlagi sklepov obrat
nih delavskih svetov o po
trebnih investicijah v teko
čem poslovnem letu je CDS 
sprejel in potrdil plan inve
sticij v podjetju in glede na 
večje ah manjše potrebe v 
posameznih obratih po pred
hodnem sporazumu odobril 
posojilo iz sredstev projek
tivnega biroja obratoma 
CKV Ljubljana in Elektro- 
montaža ter centralnim skla
dom za dobo 1 leta s 6-od- 
stotno obrestno mero.

Prav tako je odobril po
sojilo v skupni vsoti 
24,000.000 din iz sredstev 
centralnih skladov vsem 
ostalim obratom za dobo 5 
let po 6-odstotni obrestni 
meri. Odobril je plan inve
sticij iz centralnih skladov in 
dotacije kliničnim bolnicam 
v Ljubljani 200.000 din za 
nakup zdravniškega inštru- 
mentarija, pripravljalnemu 
odboru za ustanovitev kon
zorcija za izgradnjo turistič
nega centra Krvavec tri de
leže v skupnem znesku
300.000 din, konzorciju za 
izgradnjo alpskega turistič
nega centra Bovec delež v 
znesku 300.000, mladinski 
organizaciji pri podjetju za 
predvideni akcijski program
34.000 dinarjev, za izgrad
njo spominskega doma bor
cev in mladine v Kumrovcu 
pa se izloči iz centralnega 
sklada po din 20 na zaposle
nega člana kolektiva in po 
din 5 na vsakega vajenca; 
plačilo pa se izvrši občin

skim odborom po.številu za
poslenih v obratih IMP v po
sameznih občinah.

CDS je odobril še nakup 
zemljišča za izgradnjo počit
niškega doma v Kranjski 
gori.

Glede na tako sprejeti 
plan investicij iz sredstev po
slovnega sklada in skladov 
skupne porabe je odobril do
končno razporeditev sred
stev po zaključnem računu 
podjetja za leto 1972.

V nadaljnjem je CDS spre
jel poročilo glavnega direk
torja o poslovanju podjetja v 
preteklem letu in potrdil 
mandat vsem individualnim 
izvršilnim organom. Poro
čilo glavnega direktorja smo 
objavili v prejšnji številki 
Glasnika.

Na podlagi poročila svo
jega predsednika je CDS iz
rekel glavnemu direktorju 
Stanku Krumpaku vse pri
znanje za uspešno delo z 
željo, da še nadalje tako 
uspešno vodi podjetje.

Upoštevajoč pripombe 
posameznih ODS je CDS 
sprejel novi pravilnik o do
deljevanju stanovanj in po
sojil za stanovanjsko izgrad
njo in odobril cenik pen
zion skih storitev počitniških 
domov v tekočem letu.

Zastopstvo ALFA- 
LAVAL se preimenuje v za
stopstvo tujih firm in se or
ganizacijsko podredi nepo
sredno glavnemu direktorju.

CDS je nadalje na predlog 
pristojne komisije sprejel ne
katere spremembe pravilnika 
o delitvi osebnih dohodkov, 
in sicer:

— dodatek orodjarjem za 
izdelavo orodij za režijsko 
proizvodnjo se poveča od 
7 % na 15 %,

— regres — dodatek za 
letni dopust se vsem delav
cem poveča od 400 na 500 
dinarjev, vajencem pa od 
200 na 250 din,

— ukinja se delovno me
sto referenta za nagrajevanje

v kategoriji B II in odpre 
novo delovno mesto samo
stojnega referenta za nagra
jevanje v kategoriji A VII,

— delovna mesta A — B 
— C — I se štejejo kot visoka 
strokovna, A — B — C II in 
A — B — C — III pa kot višja 
strokovna delovna mesta,

- KV delavcem, razpore
jenim na nižje strokovna de
lovna mesta, se prizna med 
drugim 2 dni in ne le 1 dan 
rednega letnega dopusta.

CDS je sprejel tudi neka
tere spremembe pravilnika o 
zaposlovanju delavcev v ino
zemstvu: nadomestilo za do
pust se obračunava v tuji va
luti na podlagi trimesečnega 
povprečnega urnega zasluž
ka, za delavce, ki so pred 
tem v bolniškem staležu, pa 
se upoštevajo osebni dohod
ki v trimesečnem povprečju 
pred nastopom bolniškega 
staleža. Za vsakokratno po
tovanje na letni dopust se 
prizna delavcu dodatni do
pust po 2 dni za gradbišča, 
oddaljena do 800 km in po 
3 dni za gradbišča, oddalje
na nad 800 km od matič
nega obrata. V času, ko je 
delavec na delu v inozem
stvu, mu pripada v primeru 
bolezni nadomestilo na pod
lagi zdravniškega potrdila. 
Osnova je povprečni umi za
služek. Če zboli takoj po 
prihodu na delo v inozem
stvo, se kot osnova vzame 
obračunska postavka, ki mu 
je določena pred odhodom 
na delo v tujino.

CDS je potrdil odprodajo 
poslovnih prostorov pred
stavništva v Beogradu, Laza- 
revičeva 9. Odobril je tudi 
pogodbo o pošlo* nem zdru
ženju Rudis Trbovlje.

Na seji 19. maja pa je 
CDS obravnaval finančni ob
račun za 1. trimesečje, iz
polnitev plana realizacije v 4 
mesecih tekočega leta, do
polnitev organizacijske she
me podjetja in spremembo 
pravilnika o delitvi osebnih 
dohodkov.

O finančnem obračunu za 
1. trimesečje tekočega po
slovnega leta je poročal 
Alojz Kosi. Obračun je le za
časnega značaja, ker zajema 
le krajše časovno obdobje in 
bo točne podatke vseboval

obračun, izvršen ob 1. pol
letju.

V diskusiji, ki se je raz
vila, je CDS glede na dejstvo, 
da je treba od dobička od
biti vse terjatve, ki so starej
še od 90 dni, sprejel sklep, 
da se sestavi seznam vseh 
nad 90 dni starih terjatev, ki 
naj se dostavi vsem pristoj
nim službam v podjetju s 
priporočilom, da vsaka po 
svojih močeh stori vse za 
čimprejšnjo izterjavo. CDS 
je poročilo o finančnem ob
računu sprejel in potrdil.

Na podlagi analize oseb
nih dohodkov, ki je bila iz
vršena z namenom, da se 
ugotovi, ah bi bilo možno 
povečati vrednost točke, je 
CDS glede na ugotovitev, da 
bi povečanje vrednosti od 
1,05 na 1,10 din prenesli vsi 
obrati, razen Tovarne insta
lacijske opreme v Idriji, spre
jel sklep, da se poviša vred
nost točke na 1,10 din, kar 
velja tudi za Tovarno v 
Idriji, vendar pod pogojem, 
da izpolni plan realizacije in 
korigira norme. Zvišanje 
vrednosti točke velja od 21. 
aprila dalje.

Presežni del osebnih do
hodkov po obračunu za 1. 
trimesečje bo izplačan v 
dveh obrokih ob izplačilu 
osebnih dohodkov za junij 
in julij.

V nadaljnjem je CDS po
slušal poročilo Aleksandra 
Remca o izpolnitvi plana 
realizacije in plana proizvod
nje za 4 mesece tekočega 
poslovnega leta. Ugotovil je, 
da je bil letni plan izpolnjen 
v višini 33,9 %. Poslovni re
zultati so torej povsem 
ugodni, problemi se pojav
ljajo v proizvodni dejavnosti 
zaradi težav pri uvozu.

CDS je nadalje razpravljal 
o predlogu glavnega direk
torja, da se ustanovi oddelek 
družbenega standarda, ki bi 
bil organiziran v okviru 
splošne in kadrovske službe 
podjetja in bi vključeval cen
tralno kuhinjo, samski dom 
in počitniške domove. CDS 
je sprejel predlog in predla
gano shemo, registrira se go
stinska dejavnost pri pristoj
nih organih in registrirata 
počitniška domova v Fiesi in 
Vel. Lošinju kot domova 
„odprtega tipa", s čimer bi 
bilo mogoče nuditi morebit

ne ^ne proste kapacite Podstavljajo zadržane var- 
tujim gostom. .fi v jJine precejšnji znesek.

Ustanovi se nabrati so torej dolžni takoj 
delek za investicijsko J, Po izteku garancijske dobe 
njo in v zvezi s tem j, z. po odpravljenih napakah 
nijo delovna mesta ''0 j,.jt a posameznih objektih ob- 
vesticijske izgradnja j\. .estiti računovodstvo zaradi 
izgradnje objektov d1 'žerjave zadržnih varščin, 
renta za investicije. a ^{-velike zalo8e v posamez- 

Ustanovi se sim J jjjh obratih je pregledati in 
organizacijo in informj. m vskladiti s planom, pre- 
sistem s statusom sad iehati je tu(y z jzciaj0 sitUa- 
ne službe. .f ClJ in računov vnaprej.

Glede na prodajo rji Periodični obračun za 1.
nih prostorov predsta*1 j 

Beogradu je CD§ s"'j-
dnesečje je odbor odobril.

—0----- j — - , v nadaljnjem je odbor
sklep, da se sredstva^, sprejej pre(Jlog za CDS, da 
dobljena s to prodaj0’j o sprejema novih splošnih 
rabijo namensko za J tov podjetja kooptira v 
poslovnih prostorov za < Qbor za gospodarjenje 
stavništvo v Skopju, f redstavnika Livarne v 

CDS je imenovd f9 atičnj gorici in Tovarne 
uredniški odbor c. ^alacijske opreme v Idriji.

sprejel predlog za 
točk Se Poveča vredn°st

Boža Novšaka, za 
ing. Ernesta Blažona, „ 
Weissa, Rudija Buk° 
mg. Mirana Mihelčič3, /

Svinja malL Osebnih

in MONTINVEST, » 
Sestava novih pogodbi ;l/' 
potrebna zaradi no^.J: 
nih in zakonskih Pre\J/ 
CDS je soglašal, da se y 
be podpišejo in ib1 
kot predstavnike: U\J'

- za IMOS, Lj°y 
Stanka Kolbezna

in;*c^nim predlogom pred
ana CDS.

v nadaljnjem razpravlja
jo so bila vodstva obratov 
nie 0r>ena na izdelavo sred
iščnega programa raz-

Stanovnika
MONTlNjj Lplavni

jJ.a> zaradi česar je čimprej 
v lcati proizvodne sestanke 

P°sameznih obratih.

direktor Stanko—— 22 IVI L/m *■ ** # —' *u vin v iv wi juiiiAo
Beograd: Stanka sjJ^pak je nato poročal o
in Janeza Stanovnika jjt ^enih potovanjih v ino- 

dQnstvo v času od januarja 
)fQ aPtila in o obisku stro- 
ki^ih razstav. Poročilo je 

lo sprejeto.
SVp^a predlog delavskega 
a|ita Industrije usnja Vrh- 
S]Qa za ustanovitev sklada 
panskega gospodarstva za 
skl ^sevanje izvoza je odbor 
v Be,?il> da se predlog zadrži

- za RUDIS, Vj/
Stanka Kolbezna h1 
Stanovnika V

— za konzorcija^0.,-,' 
Krvavec: Stanka ^ 
in Janeza Stanovnik3,

ODBOR , 
ZA GOSPODARI*1^#

je na seji 5. maja obra ^
finančni jrbračunzaj^l ^videnci, ker je za ustano-

vprašanj preko re-
Sk uskih organov gospodar-va.

letje tekočega P%^ 
leta. Obračun je jr. 
Alojz Kosi, ki je uU5f4‘ 
povedal, da je le za j6 3, 
značaja, ker zajem3 
kratko obdobje, 
strani pa zaradi P01?^'^ 
potrebnih detajlnmyi'( 
še ni obračunana ob 
dohodka. -

delovno mesto vodje 
službe v livarni

je v ,, je jv.uPravne šole. Odobrena 
V teku razprav® 6j Cev ‘la proslava dneva vajen- 

sklenjeno, da se čimP ^ tej,’ združena s športnim 
če sestanek za 0 
terjatev. Med

tiagJ°Vanjem in podelitvijo 
d najboljšim vajencem.

OBRATNI 
DELAVSKI SVETI

so na svojih sejah v aprilu 
razpravljali o analizi poslova
nja v preteklem poslovnem 
letu in o delitvi dohodka. S 
tem v zvezi so obravnavali 
investicijski plan za tekoče 
poslovno leto. Važna točka 
dnevnega reda pa je bilo tudi 
obravnavanje pravilnika o 
dodeljevanju stanovanj in 
posojil za stanovanjsko iz
gradnjo.

CKV Ljubljana
Na podlagi poročila 

Aleksandra Remca je ODS 
ugotovil povsem ugodne re
zultate poslovanja obrata v 
preteklem poslovnem letu in 
je poročilo soglasno sprejel. 
Po krajši razpravi je ODS 
sprejel tudi predlagano deli
tev dohodka.

Na podlagi poročila prav
nika Igorja Kresala je sledilo 
razpravljanje o novem pravil
niku o dodeljevanju stano
vanj in posojil za stanovanj
sko izgradnjo, v katerem so 
se člani ODS zavzeli pred
vsem za reševanje stanovanj
skih problemov delavcev z 
nizkimi osebnimi dohodki. 
Dodeljevali naj bi predvsem 
najemniška stanovanja. ODS 
je k osnutku postavil neka
tere pripombe in predloge in 
v tej obliki predloženi osnu
tek sprejel.

Po razpravi o planu inve
sticij za tekoče poslovno 
leto po poročilu direktorja 
ing. Antona Zime so bili do
ločeni denarni zneski za po
samezne vrste investicij, ki 
znašajo skupno 8,836.978 
din; iz sklada skupne porabe 
pa se nameni za stanovanj
sko izgradnjo 800.000 din.

V nadaljnjem je o poslo
vanju obrata v preteklem 
letu poročal direktor ing. 
Anton Zima. V razpravljanju 
je bilo izraženo mnenje, naj 
bi se v letošnjem letu organi
zirala šola za VKV-monterje. 
Glede tega so v teku raz
govori z Delavsko univerzo. 
Splošna služba naj pripravi 
seznam kandidatov, ki bi 
obiskovali šolo. Poročilo o 
poslovanju je ODS soglasno 
sprejel.

Sprejel je tudi predlog po
čitniške skupnosti o novih

V obratu CKV-Ljubljana je bila manjša slovesnost treh jubilantov 50-letnikov. Slovesnost 
smOjZdružili na dan 11. maja, in sicer tistih slavljencev, ki so dopolnili 50 let v prvi polovici leta

Slavljenci so bili:

— Ivan Marolt, roj. 19. 1.1923, VKV—monter centralne kutjave
— Ivan Uhan, roj. 1.2.1923, VKV—monter vodovodne instalacije ter
— Franc Strgar, roj. 8. 2.1923, pomočnik vodje skladišča za centralno kurjavo 

in vodovod
Žal ne moremo posredovati fotografije Franca Strgarja, ki se ni utegnil udeležiti omenjene 

slovesnosti. Na sliki: Ivan Marolt (levo) in Ivan Uhan.
Ob tem dogodku je treba še posebej poudariti iskreno zahvalo našim slavljencem za njihovo 

dolgoletno sodelovanje v podjetju in za njihovo nesebično prizadevanje pri delu in za ustvar
janje dobrih medsebojnih odnosov. Želja nas vseh je, da bi naši jubilanti ostali predvsem krepki 
in zdravi ter da bi z nami še naprej tesno sodelovali, kot so do sedaj, ko smo skupno premagali 
marsikatere težave in dosegali delovne uspehe.

Prav tako želimo jubilantom, da bi srečno in zadovoljno živeli v krogu svojih družin in se 
vedno znova vračali na delo z novimi močmi in novim veseljem do dela in življenja.

Kolektiv podjetja IMP ter posebej sodelavci obrata CKV našim slavljencem iskreno če
stitajo!

cenah za penzionske storitve 
v počitniških domovih in o 
načinu regresiranja.

Petim delavcem, udele
žencem elektrovarilskega te
čaja, se prizna udeležba na 
tečaju kot nadurno delo in 
se vsakemu prizna v ta na
men po 50 nadur.

CKV Maribor
V obširnem poročilu o 

poslovanju obrata v pre
teklem letu je direktor Vla
do Ulčar seznanil člane ODS 
z vsemi važnimi podatki o 
samoupravljanju, kadrovski 
problematiki, obsegu in vrsti 
poslovanja, investicijah, od
nosih obrata do podjetja in 
drugih organizacijskih enot, 
o težavah, ki so se pojavljale, 
in o doseženem uspehu. Iz 
poročila je ODS ugotovil, da 
je obrat v poslovnem letu 
1972 dosegel povsem zado
voljive uspehe ne glede na 
vse težave, ki jih je bilo po
trebno premagati: uspehe ne 
le finančnega značaja oz. 
glede fizičnega obsega del, 
marveč tudi uspehe v zbolj
šanju kadrovske strukture,

boljši organizaciji dela itd. 
Zato je ODS poročilo spre
jel, hkrati pa izrekel direk
torju obrata Vladu Ulčarju 
priznanje za uspešno vode
nje obrata.

O izvršeni bruto realizaciji 
obrata v preteklem poslov
nem letuje poročal Aleksan
der Remec. Iz poročila je 
razvidno, da je obrat za
ključil preteklo poslovno 
leto dokaj uspešno ne glede 
na težave in probleme ka
drovskega značaja, pomanj
kanje materiala, konkurenco 
in velike probleme, ki so v 
zvezi z izvajanjem del v tu
jini. Delovni zavesti vseh de
lavcev pa se je zahvaliti, da 
je bi1 plan v tako veliki meri 
presežen. ODS je zato poro
čilo sprejel in izrekel tudi 
priznanje vsem delavcem za 
požrtvovalno sodelovanje in 
trud, ki so ga vložili.

O delitvi dohodka, do
seženega v obratu v pretek
lem letu, je poročal Alojz 
Kosi. ODS je predlog za deli
tev sprejel. Presežek osebnih 
dohodkov se razdeli delav

cem v 3 obrokih, v marcu, 
aprilu in maju.

Sindikalni organizaciji 
obrata je ODS odobril do
tacijo iz ustvarjenega dohod
ka v višini 40.000 din za 
kritje stroškov športne, re
kreacijske, kulturne in druge 
dejavnosti.

Vodja splošne službe 
Anton Gruden je nato po
ročal o planu investicij obra
ta v tekočem poslovnem 
letu. Prikazal je podroben 
pregled potreb po investi
cijah, nabavi osnovnih sred
stev in opreme ter orodja. V 
diskusiji je ODS ugotovil, da 
je predloženi plan sestavljen 
v skladu s trenutnimi potre
bami obrata in ga je sprejel. 
Iz predvidenih sredstev za 
stanovanjsko izgradnjo je 
čimprej kupiti 4 dvosobna 
stanovanja.

Predsednik komisije za 
družbeni standard in stano
vanjske zadeve Franc Lešnik 
je nato obrazložil pripombe 
in predloge komisije k 
osnutku pravilnika o dode-

(Nadaljevanje na 6. strani)
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ljevanju stanovanj in posojil 
za stanovanjsko izgradnjo. 
OD S je osnutek pravilnika s 
svojimi pripombami in pred
logi sprejel.

ODS je v nadaljnjem ime
noma določil udeležence 
ekskurzije na mednarodno 
razstavo v Frankfurtu. Dalje 
soglasje za pristop k samo
upravnemu sporazumu o 
merilih za določitev prispev
ne stopnje za zdravstveno 
zavarovanje delavcev v Mari
boru. S tem sporazumom se 
daje soglasje za povečanje 
prispevka zaradi izenačitve 
pravic iz zdravstvenega var
stva kmetov z delavci, kar je 
bilo že sprejeto z referendu
mom 19. in 20. novembra 
1972.

Livarna
Na podlagi poročila 

Aleksandra Remca o analizi 
poslovanja je ODS ugotovil 
zelo uspešno poslovanje li
varne v preteklem poslov
nem letu. Zato je poročilo 
soglasno sprejel. Soglasen je 
bil tudi s predlagano delit
vijo dohodka in je sklenil, da 
se presežek osebnih dohod
kov razdeli članom kolek
tiva v treh zaporednih obro
kih. O investicijskem planu 
za tekoče poslovno leto je 
poročal direktor livarne Va
lentin Mendiževec, ki je se
znanil člane ODS s pred
videno gradnjo nove livarne 
za nodulami liv po progra
mu do leta 1975 in drugimi 
investicijami. V ta namen je 
letos na razpolago 
4,460.000 din, 300.000 din 
pa je namenjeno za stano
vanjski ±lad. V tem obsegu 
je ODS sprejel plan investicij 
za tekoče leto.

V nadaljevanju seje je Va
lentin Mendiževec obrazložil 
novi osnutek pravilnika o 
dodeljevanju stanovanj in 
posojil za stanovanjsko iz
gradnjo. Po krajši razpravi je 
ODS osnutek sprejel.

Glede na predlog počit
niške skupnosti o novih ce
nah v počitniških domovih 
je ODS sklenil, da bo za svo
je delavce, ki bodo preživ
ljali dopust v teh domovih, 
kril razliko od predlagane do 
dejanske višine cen v letošnji 
sezoni.

V nadaljnjem je direktor 
livarne poročal o poslovanju

ODS direktoija Valentina 
Mendiževca posebej na- vojni 
gradil.

Trata
ODS je sprejel in potrdil

v preteklem letu. Na podlagi preteklem letu je poročal Glede na predlog o višini spodarskega uspeha v pr?' 
poročila je ODS v diskusiji direktor Lado Mazovec. Po- cen v počitniških domovih teklem letu ugotovil, da j6 
ugotovil, da je livarna v pri- ročiloje ODS sprejel. je ODS zadolžil izvršni od- obrat posloval rentabilno-
meijavi z drugimi jugoslo- V nadaljnjem je ODS ob- j bor sindikata, da poda mne- vendar pa bi bil uspeh lahko 
vanskimi livarnami na vseh ravnaval pravilnik o dodelje- nje o višini in obliki regresa še večji, če bi se še zmanjšal1 
področjih za 20 do 30 % vanju stanovanj in posojil ža za delavce, ki bodo preživ- materialni stroški in znižale 
nad povprečjem. To pa je stanovanjsko izgradnjo, ki ga Ijali svoj dopust v počitni- zaloge materiala v skladišču 
vsekakor rezultat pravilne je z nekaterimi pripombami j ških domovih IMP. itd.
organizacije dela in pravil- sprejel. Sprejel je tudi pred- j ODS je poročilo sprejel
nega odnosa do kupcev. log za povečanje cen pen- Elektromontaža ter sklenil, da se za pokriti6

. . zionskih storitev v počitni- ODS je razpravljal o ana- primanjkljaja obratnih sred-
ODSje razpravljal se o ne- ^ domovih, hkrati pa Uri poslovanja v preteklem štev in za izvedbo investicij' 

katerih osebnih zadevah de- sklenil predlagati, da se v letu, o kateri je poročal skega programa najame kr6' 
lavcev. mg Andreja Rodeta ietu 1973 regres za dopust Aleksander Remec. Poročilo dit iz centralnih skladov 
je imenoval za v. d tehmc- izphlča v višini 600 din, za je ODS sprejel, prav tako podjetja.
pf,ftntnirfpktnHni-,rildeiannU nezaPoslenega družinskega tudi poročilo o delitvi do- Do prihodnje seje je treh? 
"v?"JfcJ-in rfLfelana in otroka pa po 100 hodka za preteklo leto in sestaviti predlog investicij'
vanjsko posojilo stanovanji din_ sklenil, da se presežni del skega programa za tekoč6

Vnd^ “ m Razvojni program je ob- osebnih dohodkov razdeli leto. " . ,
razložil direktor Lado Ma- delavcem v 3 zaporednih me- V nadaljnjem je direkto

Cena malice se poviša s 3 zovec, in sicer je kot glavno sečnih obrokih. obrata ing. Lado Alič p°'
na 4 din. nalogo navedel razvoj črpalk ,, ročal o poslovanju obratav

Kovinoservisu Jesenice se GHN. Pogon 20 naj gre v se predlagana raz- pretekiem letu. Poročilo j6
odproda dokumentacija, proizvodnjo, stari pogon 01 poreditev sredstev iz dohod- ODS sprejel, 
orodje in repromaterial za in 02 pa iz proizvodnje. ka P° investicijskem planu
brusilne strojčke. Dvosedežnega ohišja se glede za teKoce let0- Mirko Zelene, vodja spim

Za uspešno vodenje livar- na majhne serije ne izplača V nadaljnjem je ODS spre- ne službe, je nato obrazlo^ 
ne in dosežene uspehe v pre- razvijati, razvijali pa bodo jel poročilo direktoija obra- osnutek pravilnika o dodelj 
teklem poslovnem letu je enosedežno ohišje. ta ing. Franca Kumšeta o po- vanju stanovanj in posojil

Z 21. 3. 1973 je bil raz- slovanju obrata v preteklem stanovanjsko izgradnjo, ki g 
jni oddelek podjetja pri- letu. Po daljši razpravi in je ODS sprejel brez pripon1"; 

ključen k tovarni Trata. sprejetih pripombah in pred- Potrdil je tudi družbeni 1
logihje ODS sprejel osnutek 8ovor o izvajanju politike J 

Tovarna elektronaprav pravilnika o dodeljevanju programskih nalog na p0
„ , , Pri pregledu sklepov zad- stanovanj in posojil za stano- ročju družbene skrbi

poročilo Aleksandra Remca nje seje je ODS po poročilu vanjsko izgradnjo. ^ oročilu Mirka ZeM'
o analizi poslovanja v pre- Janeza Kržmanca o možno- sklenil je, da obrat kot Caje ODS sprejel “erik pe*' 
teklem poslovnem letu in stih za povečanja parkirnega samostojna organizacija zionskih storitev v počiti11' 
sklenil da se presežni del prostora dal soglasje za ure- združenega dela pristopi k ških domovih podjetja. Raf 
osebnih dohodkov lzPja(?a ditev parkirišča, ni se pa stri- samoupravnemu sporazumu liko bo regresiral obrat lZ
nhrolT V Zap°rednih v raZmeijem-fLŠk°V 0 financiranju dohodkov lastnih sredstev? obrokih (40%) m je naročil, da se skupnosti zdravstvenega za- , , „rlj

V nadaljnjem je ODS raz- doseže pri obratih CKV in varovanja Celje za tekoče Antonu Pokornu, delav6 
pravljal še o reprezentančnih Elektromontaža, da pre- jeto. Občinskemu odboru obrata, je ODS dodelil sta11" 
stroških in o nadurnem delu vzameta nase večji del stro- Rdečega križa Slov Konjice vanje v Izoli, sindikalni org 
ter sklenil, da je potrebno škov. odobri DOmoč j' 000 din nizaciji pa odobril dotacij"
andizirati nadurno delo in 0 analizi poslovanja v pre- za izvedbo raznih humanih 10.000 din za rekreacijo d6
ga čimbolj zmanjšati, na teklem letu je poročal lavcev obrata,
drugi strani p; je vsekakor Aleksander Remec. Na pod- akcij. Potrdi se plačilo raz-
obdržati oz. povečati pro- lagi poročila je ODS ugo- like med predlagano in de- Enota skupnih služb , , 
duktivnost dela. tovil, da TEN ni dosegla jansko penzionsko ceno v ODS je na seji razpravL

O investicijskem planu za predvidenega plana realiza- letošnji sezoni za delavce o poročilu Aleksandra R6.' 
tekoče leto je poročal cije. obrata, ki bodo letovaU v po- ca o analizi poslovanja 1
Anton Pančur. Predvidene V nadaljnjem je ODS raz- čitniških domovih podjetja, delitvi dohodka ter o iflve\l 
so naslednje investicije: nad- pravljal o predlagani delitvi Načeloma se odobri predlog cijskem planu za tekoče l6t 
zidava m ureditev menze, dohodka za preteklo leto, ki sindikalne organizacije za in je na podlagi ugotovi^ 
ureditev sanitarij, garderobe, je bila soglasno sprejeta, klimatsko zdravljenje članov da so rezultati povsem ug° 
podaljšek pločevinarne in ODS je potrdil tudi pred- kolektiva. Predlog pa je še ni, poročilo sprejel. 0 
rušenje barak, nabavi se stroj lagani plan investicij in po- treba dopolniti. O osnutku pravilnik3.,
za izdelavo utorov in avto- pravek plana investicij za dodeljevanju stanovanj ...
mobil za servisno službo, tekoče leto s tem, da se za- CKV Koper posojil za stanovanjsko *
Skupna vrednost investicij prosi za dodatno posojilo iz Na seji 23. marca je ODS gradnjo je poročal Miro VL 
znaša približno 8,900.000 centralnih skladov. določil člane kolektiva, ki so žumerič. ODS je po disk3
dinaijev. Plan investicij je Poročilo o poslovanju se udeležili ogleda razstave v sprejel nekatere pripomb < 
ODS sprejel s tem, da se za obrata v preteklem letu je Frankfurtu in sprejel samo- predloge ter osnutek v 
izvršitev plana najame kredit prebral direktor obrata ing. upravni sporazum za finansi- obliki sprejel. ,e-
iz centralnih skladov podjet- Rado Šegula. Poročilo je ranje zdravstvenega zavaro- ODS je razpravljal še 0 L
ja v višini 3,000.000 din za ODS sprejel. Sprejel je tudi vanja v tekočem letu. katerih osebnih zadeva11 .
dobo 5 let, ostanek pa bo pravilnik o dodeljevanju sta- Na seji 10. aprila je ODS lavcev in sprejel ustr6/
krit iz lastnih sredstev. novanj in posojil za izgrad- p0 poročilu Alojza Kosija o sklepe. r jč.

O poslovanju obrata v njo stanovanj. bilančnih pokazateljih go-
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Letovanje v počitniških
domovih IMPZadnji številki „Glasnika“ je bila prilo

žena prijava za letovanje v počitniškem 
domu IMP. Kot rok prijave je bil določen 
15. maj. Pretežno večino prijav smo sicer 
prejeli v dogovorjenem roku. Mnogo je bilo 
pa takih, ki se dogovorjenega roka niso dr
žali, zato prijave še vedno prihajajo.

Prav tako kot v lanskem letu je letos na 
razpolago v Fiesi 16 štiriposteljnili sob, 12 
dvoposteljnih in 2 enoposteljni sobi: skupaj 
torej 90 ležišč. V Velem Lošinju imamo na 
razpolago skupaj 75 ležišč, in sicer 24 ležišč 
v starem domu, 51 pa v novem.

Na Vel. planini imamo n; razpolago dve 
počitniški hišici, na Pohorju in v Ankaranu 
pa po eno.

Do 20. maja smo prejeli 537 prijav za le
tovanje v naših počitniških domovih, in 

■ sicer:
za Fieso 
za Veh Lošinj 
za Vel. planino 
za Pohorje 
,za Ankaran

Komisija pri odboru počitniške skupnosti 
utia torej težko nalogo zadovoljiti vse po
trebe, ki so in ki še bodo za člane našega 
kolektiva. Pomagati si bomo morah z najet

jem zasebnih sob, predvsem na Velem Lo
šinju.

Izmene v počitniških domovih v Fiesi in 
Velem Lošinju bodo 10-dnevne in sicer:

240
251

22
9

15

Fiesa:
11. 6. do 21. 6.
21.6. do 1.7. 

1.7. do 11.7.
11. 7. do 21.7.
21.7. do 31.7.
31.7. do 10. 8. 
10. 8. do 20. 8. 
20. 8. do 30. 8.
30.8. do 9.9.

Veli Lošinj:
12.6. do 22. 6. 
22. 6. do 2.7. 

2. 7. do 12.7. 
12. 7. do 22.7. 
22. 7. do 1.8. 
1.8. do 11. 8.

11.8. do 21.8.
21.8. do 31.8.
31.8. do 10.9.

Datume izmen v Velem Lošinju smo pri
lagodili rednim hnijam podjetja SAP, da bi 
ustregli tudi tistim članom kolektiva, ki ne 
bodo potovali na Lošinj z lastnim prevoznim 
sredstvom. Avtobus podjetja SAP odpelje ob

navedenih datum ob 4. uri iz Ljubljane in je 
na Velem Lošinju ob 10.30; z Lošinja ima 
odhoa ob 16. uri, prihod v Ljubljano pa ob 
22.30 uri.

Plačilo storitev počitniškega doma je 
možno v treh zaporednih obrokih. Prvi 
obrok se plača ob odhodu na dopust, ostala 
dva pa pri naslednjih izplačilih rednih me
sečnih prejemkov.

Vsi stroški, ki niso zajeti v ceni penziona, 
pa se plačajo takoj v domu. Pravtako se 
vsaka ugotovljena škoda na napravah počit
niškega doma plača takoj.

Da člani kolektiva ne bi po nepotrebnem 
zapuščali delovnega mesta, je tudi letos uve
dena dežurna služba za urejanje zadev v 
zvezi z letovanjem: poslovala bo vsak pone
deljek in četrtek od 15. do 17. ure.

Odbor počitniške skupnosti želi vsem 
koristnikom počitniških domov podjetja 
IMP na letovanju lepo vreme in prijetno 
počutje!

NAŠI DELOVNI USPEHI - Za novo halo Iskre na Laborah je naše 
podjetje izvedlo: klimatske in prezračevalne naprave, entralno ogrevanje, 
kotlarno, vodovodno in električno instalacijo. Na sliki levo: zajem in 
izrnih zraka desno: nova hala
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Livarna prejela 
pomembno priznanje

. 11 i -
LIVARNA SE JE Z DOSEDANJIMI DEl 
NA JUGOSLOVANSKEM TRŽIŠČU IN SE VKLJUČILA V PRAZNOVANJE 10-LETNICE 

ZDRUŽENJA JUGOSLOVANSKIH LIVARN

m mm- ?'
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Dne 17. maja 1973 je v Beogradu praznovalo 10-let- znanje za aktivno sodelova- j 
nico svojega obstoja Združenje jugoslovanskih livarn, v nje in napredek livarstva v j 
katero je včlanjenih 72 jugoslovanskih livarn, te pa skup- Jugoslaviji in jim podelilo 
no predstavljajo 90 % kapacitet livarske dejavnosti v spominske plakete in za- 
Jugoslaviji. Naša Livarna v Ivančni gorici že od samega hvale, 
začetka aktivno sodeluje v vseh odborih združenja glede
nabave osnovnega livarskega repromateriala, uvoznih kon- Posebno pomembno je,
tingentov sivega surovega železa in koksa, z drugimi čla- j® ° ^ 1Z ran 3US0S 0
nicami združenja skupno obravnava politiko prodajnih van Varn preje a.pnzna
cen livarskih izdelkov in vse ostale aktualne probleme, nie tu vaI^a 0
kot npr.: sprejele zakona o beneficiranem delovnem e a 12 ^ ovemje, ar
stažu, tehnični problemi zaščite delavcev in okolja itd. ne v°mno ° “lUrmi.
Končno aktivno sodeluje z vsemi pristojnimi institu- ranost m u^e ’ a ereJa 51
cnami, kot so zvezni zavod za cene, zvezni sekretariat za J ,
strojno in elektro industrijo in zvezna gospodarska zbor- času Pn 0 a v JUS0S ovan 
^ J skem merilu, predvsem s

Poudariti pa moramo, da je direktor Livarne Valentin kvaliteto odlitkov, ažur
Mendiževec že vrsto let član upravnega in izvršilnega od- nost3° ’n stro °'nos 3° as 
bora Združenja jugoslovanskih livarn. neSa tehničnega kadra.

Direktor Valentin Mendi-
Na svečani seji izvršnega novanju 10-letnice svojega ževec pa je kot edini sloven- 

in upravnega odbora je ZJL obstoja izreklo devetim svo- ski predstavnik prejel pisme- 
dne 17. maja 1973 ob praz- jim članicam posebno pri- no zahvalo Združenja jugo

slovanskih hvarn za aktivno

mm #im

:

odbora, poverjenikom lista Čestitkam ob prazno^ 
„Livarski vestnik" in drugim nju 10. obletnice ZJL in f ’ 
sodelavcem ter predalo naj- obletnice Društva livad^ 
zaslužnejšim članom društva SRS se pridružuje tudi v6$ 
spominske plakete. delovni kolektiv Liva^

Plaketo in pismeno pri- Ivančna gorica in obema i «<
znanje za napredek sloven- stitucijama žeU še na^gjli
skega bvarstva je prejel tudi delovne uspehe na po 
naš direktor Mendiževec, hi razvoju jugoslovans^ ? i 
oboje mu je predal predsed- livarstva, svojemu direkt ^ 
nik društva prof. dr. ing. Valentinu Mendiževcu p 
Gnil Pelhan s pohvalnimi reka vse priznanje za d°s .

POSLOVNO
UDRUŽENIE JUGOSLO VENSKIH LIVNICA

. 11001 BEOGRAD

sodelovanje v njegovih od
borih in za ves trud, kate
rega je vložil za napredek 
slovenskega livarstva kot po- 
bornik in koordinator med 
vsemi ostalimi članicami,

besedami o njegovi vzgoji nje delo in si želi še vel
Mnajmlajših kadrov-livaijev na delovnih uspehov v na

—s— n,™, niem razvoiu naše Uv .J;strokovno raven našega livar- niem razvoju naše "■■■ gk
MARJAN SESh ^stva.

Telefon: 444-345 I 

Tele*: 12300 YU UV
slovenskimi livarnami.

Naš znak 1 br: loo/3 - 595 Istočasno s praznovanjem 
10. obletnice ZJL praznuje 
tudi Društvo slovenskih li
varjev 20-letnico svojega ob
stoja in izdaje prve številke 
Livarskega vestnika.

Odlukom Upravno^ odbora od 17. maja 1975« jodine

POSLOVNO UnhU&i.JE JUdOSLOVLNSKIH LIVNICA

povodom desetogodišnjice rada Udrugenja, za izvan- 
redne zasluge u radu na unapredjenju poslovanja 
Udruženja, dodeljuje plakatu

DBDGU kLNIiIŽLVEC VAL&NilNU - Industrijsko montažno 
podjetje - Ivančna Corica

&

Predsednik 
UpripWog odboT^^ __
kflan^dlč

Proslava tega jubileja je 
bila združena s strokovnim 
posvetovanjem v Portorožu 
in zaključena z jubilejnim 
občnim zborom in slavnost
no sejo Društva livarjev SR 
Slovenije, kateri so pri
sostvovali vidni predstavniki 
bvarstva iz Jugoslavije in 
inozemstva.

Na tem zboru se je dru
štvo zahvalilo za požrtvoval
no sodelovanje vsem članom

BODICE
RAZNOLIKC 2TIZRAZOSLOVJA

V stavbi na Titovi 
37 zaposleni vedo, da 
je zapirajoča se vrata 
dvigala mogoče „od- 
preti“ tudi tako, da 
vstopajoči potisne 
vmes roko. Pri tem 
sicer mehanizem dvi
gala strahovito za
vzdihne, vendar je 
človeška zmaga nad 
strojem običajni re
zultat tega dvoboja.

Zadnjič je v dvi
galo, v katerem je že 
stal ekonomist, na 
prej opisan način 
vstopil inženir. Prvi,

ki ga je vzdihovanje " 
in Škripanje mehanik' 
ma dvigala vznemiril0’ 
je te svoje občutke 
posredoval drugemu z 
besedami:

Vidiš! Lomiš 
Kvariš dvt'vrata! 

galo!“
Inženir, ves tehtne 

no nastrojen, mu hi 
ostal dolžan:

,JVak! Preizkušam
avtomatiko! “

bodice


